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جوانان فریب خورده بدانید تعدادتان اندک است و انقلاب با شرارت معدودی فریب خورده آسیب نخواهد دید| قلیلی از

دانشجویان پژواک صدای بیگانه شده اند.

از خویشتنداری نظام سواستفاده نکنید؛ 

 حسین سلامی، فرمانده کل سپاه در مراسم تشییع پیکر مطهر شهدای حمله تروریستی حرم شاهچراغ (ع) اظهار کرد:

درود خداوند بر مردمی که با وضو در آستانه نماز مهیا برای نشاندادن بندگی و ارادت به پیشگاه باعظمت الهی جان شیرین
خود را برای اثبات یک حجت بزرگ، یک دلیل آشکار، یک بحران قاطع به جهان در طبق اخلاص نهادند و به پیشگاه الهی تقدیم

کردند. 

به گزارش اسپادانا خبر، او ادامه داد:

درود خداوند بر مردم شیراز. ای کاش ظهر عاشورا شما بودید. اگر شما به همین اندازه بودید امام حسین (ع) در قتلگاه تنها
نمیماند و کسی نمی توانست دستان ابوالفضل (ع) را قطع کند. اگر شما  بودید علی اصغر (ع) تشنه با تیر سه شعبه روی

دستان پدر شهید نمیشد. شما آن روز نبودید اما امروز هستید. شما اگر در صحنه عاشورا بودید هیچ فرزندی از فرزندان اهل
بیت(ع) به اسارت نمیرفت. کاروانی به شام نمیرفت. اما امروز هستید. شما امروز امام مسلمین و فرزند رسول خدا را در

میان قلبهای خود گرفتهاید در حالی که تیرهای بلا از اقصی نقاط جهان شیاطین می آید. وجود نازنین آن مرد بزرگ که در قلب
میدان جهاد ایستاده است و برای این ملت سعادت، شکوه، امنیت، پیشرفت، درخشش سرافرازی به ارمغان میآورد را صیانت

می کنید. شما در کنار امامتان ایستادهاید.

وی گفت:

این چهره شیراز واقعی است. امروز ماهوارهها ببینند، آمریکاییها، انگلیسی ها صهیونیستها سعودیها و رسانههای دروغ پراکن
و فتنه انگیز آنها که شرارت ترویج میکنند و می خواهند سیمای درخشان جامعه را تیره نشان دهند اگر کمی انسانیت و

مردانگی دارید از آسمان شیراز را ببینند. این شیراز واقعی و ایران واقعی است. انقلاب شکوهمند اسلامی با شرارت تعداد
معدودی فریبخورده هرگز آسیب نخواهد دید.

سلامی اظهار داشت:

ما به جوانانمان آن عدهی قلیل که گول خوردهاند باز هم میگوییم شرارت را کنار بگذارید، امروز روز پایان اغتشاشات است
دیگر به خیابان نیایید. فکر نکنید بایدن، لاپید یا بنسلمان باید به شما تلفن بزند بگوید به خیابانها بریزید. اینها با رسانههایشان

این کار را میکنند. به سعودی هشدار میدهم با همین جوانان به سراغ شما خواهیم آمد شما را رها نخواهیم کرد و انتقام
خواهیم گرفت. به کارگردانان این فتنهها میگوییم مواظب باشید ما به سراغتان میآییم. زیاد ارام نباشید نمیتوانید برای یک

ملت اضطراب بیافرینید و خودتان در ارامش باشید. ارامشتان را میگیریم.

او گفت:

از خویشتنداری نظام سواستفاده نکنید. شعار«زن،زندگی و آزادی» سر دادند اما آیا زنانی که امروز دراین تابوتها تشییع
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میشوند گناهی کردند؟

سلامی ادامه داد:

جوانان فریب خورده بدانید تعدادتان اندک است و این انقلاب ریشه عمیق در خاک دارد. شرافتتان و
وطنتان را نفروشید. مقابل رزمندگانتان نباشید. دانشجویان همیشه پرچمدار مبارزه با استکبار جهانی

بودهاند و چه شده است که عده قلیلی از شما پژواک صدای بیگانه شدهاید؟ برگردید به دامان ملت و
دانشگاه را به میدان جنگ آمریکایی تبدیل نکنید؛ راه بازگشت برای شما باز است.

 

حسین سلامی همچنین در دیدار با خانواده شهید پوریا احمدی و سلمان امیراحمدی گفت:

دشمنان در اغتشاشات اخیر به معنای واقعی با همه ذخایر و تواناییهای خود به میدان آمده بودند و همه پساندازشان را خرج
کردند اما نه تنها هیچ نتیجهای نگرفتند بلکه اقدامات آنها نتیجه معکوس داد.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از فارس، او تلاشهای مدافعان امنیت در برهه کنونی را ادامه راه شهیدان دانست:

همه شهدای دفاع مقدس برای حفظ انقلاب، امنیت کشور، جان و مال و ناموس مردم بزرگی کردند. اگر رشادتهای شهدای
مدافع امنیت نبود غائلههایی که دشمنان در خیابانها ایجاد کردند خاموش نمیشد. مدافعان امنیت ایستادگی کردند و شما به

عنوان خانواده این شهیدان با گذشت و فداکاری موجبات دلگرمی آنها برای دفاع از مردم، انقلاب و کشورمان را فراهم
کردید.

وی با اشاره به تلاشهای دشمنان علیه انقلاب اسلامی گفت:

این شیاطین دوست دارند با دین ما بجنگند چرا که دشمنان دین، امنیت، آرامش و پیشرفت ما هستند و نمیخواهند ما پیشرفت
کنیم. دشمنان همه توان خود در جهان را برای مقابله با اسلام به صحنه آوردهاند اما وجود مردان شجاعی مانند شهید پوریا

احمدی با صلابت و مردانگی باعث آرامش قلبهای همه ما میشوند. در واقع، وجود چنین مردانی موجب آرامش همه ملت و
اطمینانخاطر آنها است که با فداکاری آنها هیچ آسیبی به کشورمان وارد نخواهد شد. جنگی که این شهدا در آن شرکت

دارند، آمریکا، صهیونیستها، انگلیس، عربستان و سایرین نیز در آن حضور دارند. همه غضبناک، زخمی و زخمخورده و تفکری
هم در آنها به وجود آمده بود که میتوانند نظام را ساقط کنند و فکر میکردند این اتفاق به سادگی رخ میدهد. دشمنان

نمیدانستند اگر همه قدرتهای جهان هم متحد شوند نمیتوان این نظام را از جای خود تکان بدهند. ما به عقبه دشمن
دسترسی و از آن اطلاعات داریم و از فکر و نیتهای آنها آگاه هستیم. ما دشمن را به خوبی رصد کرده و اعماق سپاه آن را

هم مشاهده میکنیم حتی آرایش سپاهشان را هم می بینیم. هنگامی که مردم ماهیت واقعی آشوبگران را شناختند از آنها دور
شدند. ماهیت و چهره واقعی آشوبگران جز آتشسوزی، قتل، تخریب اموال عمومی، ایجاد ناامنی، حرکات مبتذل و غیر اخلاقی

شرم آور، سخنان رکیک شرمآور و همچنین رفتار های غیر اخلاقی و غیر دینی نبود حتی برخی از رفتارها و سخنان این افراد
به قدری شرم آور است که نمی توان آنها را بازگو کرد. هنگامی که مردم ماهیتهای آشوبگران را با شهدای خودمان مقایسه

کردند آنگاه مشاهده کردند که میان آنها از خاک تا افلاک و از زمین تا عرش فاصله است.

[1] اعتراضبرچسب ها: 
[2] سپاه پاسداران

[3] تروریسم
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